

PRULink Euro Equity Fund

All data is as of 31 May 2024 unless otherwise stated

除非另有说明，否则以下皆属截于2024年5月31日的数据

Semua data seperti pada 31 Mei 2024 melainkan jika dinyatakan



Listening. Understanding. Delivering.

Monthly Update / 每月简报 / Peningkatan Bulanan

Market Review / 市场回顾 / Tinjauan Bulanan

Eurozone stocks advanced with the real estate and utilities sectors among the top gainers. These sectors drew support as investors looked ahead to the European Central Bank (ECB) meeting in June where a rate cut is widely anticipated. Financials were also strong. Energy and consumer discretionary were the weakest sectors. Lower oil prices weighed on the energy sector while within consumer discretionary there was some weakness among luxury goods and automotive stocks.

Data showed that eurozone annual inflation, as measured by the consumer price index, increased to 2.6% in May from 2.4% in April. Nevertheless, investors continued to expect a 25bps cut when the ECB meets on 6 June. However, the timing of further rate cuts remains uncertain.

Labour market data in Germany showed wages growing at the fastest pace in nearly a decade, with collectively agreed wages up 6.3% in 1Q2024. Forward-looking data also pointed towards economic recovery. The flash HCOB eurozone purchasing managers' index ("PMI") for May reached a 12-month high of 52.3.

欧元区股市往上调整，其中不动产与公用事业领域表现最佳。这些领域受到扶持，因为投资者广泛认为欧洲央行会在6月的会议上减息。金融领域亦有不俗的表现。能源与可选消费品表现最差。较低的油价负面影响了能源领域，而在可选消费品之中，奢侈品和汽车股项表现低落。

数据显示欧元区的常年通胀（由消费者物价指数所衡量）从4月的2.4%增至5月的2.6%。尽管如此，投资者依旧预测欧洲央行会在6月的会议上削减利率25基点，但进一步减息的时间仍未确定。

德国的人力市场数据显示目前的工资成长速度为近10年来最快，2024年第1季的协议工资上涨6.3%。预测数据亦指向经济复苏的方向。5月的闪读汉堡商业银行（HCOB）欧元区采购经理人指数达52.3，为12个月来的新高。

Saham zon Euro maju dengan sektor harta tanah dan utiliti antara pengaruh paling banyak. Sektor-sektor ini meraih sokongan apabila pelabur menunjukkan minat terhadap mesyuarat Bank Pusat Eropah (ECB) pada Jun yang mana penurunan kadar faedah dijangkakan secara meluas. Kewangan juga kukuh. Tenaga dan pengguna bukan keperluan muncul sektor yang paling suram. Harga minyak yang lebih rendah menjelaskan sektor tenaga manakala dalam sektor pengguna bukan keperluan pula, terdapat kelemahan dalam kalangan barang mewah dan saham automotif.

Data menunjukkan bahawa inflasi tahunan zon Euro, seperti yang diukur oleh indeks harga pengguna, meningkat kepada 2.6% pada Mei daripada 2.4% pada April. Namun begitu, pelabur terus menjangkakan pemotongan kadar faedah 25 mata asas apabila ECB bermesyuarat pada 6 Jun. Bagaimanapun, sela masa pemotongan kadar selanjutnya masih belum ditentukan.

Data pasaran buruh di Jerman menunjukkan gaji berkembang pada kadar terpantas dalam hampir sedekad, dengan gaji yang dipersetujui secara kolektif meningkat 6.3% pada 1Q2024. Data berpandangan ke hadapan juga menunjukkan pemulihan ekonomi. Indeks pengurus pembelian zon Euro HCOB ("PMI") kilat bagi bulan Mei mencapai paras tertinggi 12 bulan pada 52.3.

Market Outlook / 市场展望 / Gambaran Bulanan

Markets have been strong in Europe amid growing recognition that 1Q24 was the trough for earnings and sales and profits should pick up from here. The debate in markets is more focused on earnings momentum than on questions over value/growth or price-earnings multiples. We think this is an indication of markets broadening out away from recent winners. Another sign of this is the better performance of small caps relative to large companies.

While the European Central Bank has cut interest rates (as of early June), it is unclear how many more cuts may be coming. Sectors like utilities and real estate benefited in May from expectations of rate cuts, but a shallower cutting cycle could mean rate support for sectors like financials remains intact.

欧洲市场相当强稳，市场愈加认为2024年第1季乃是盈利与销售的低谷，而盈利会从此往上调整。市场的争议重点在于盈利动力，而非价值/成长或本益倍数方面的问题。我们相信这是市场从目前的赢家拓宽的指标。另一个迹象是小型市值公司的表现超越大型公司。

虽然欧洲央行已在6月初降息，但接下来会再减多少次却未明朗化。领域如公用事业与不动产在5月因减息的预期而受益，但幅度较小的减息周期可能意味着一些领域（如金融领域）依旧受到利率的扶持。

Pasaran kukuh di Eropah di tengah-tengah peningkatan pengiktirafan bahawa 1Q24 adalah palung buat pendapatan dan jualan serta keuntungan sepatutnya meningkat dari sini. Perdebatan dalam pasaran lebih tertumpu kepada momentum pendapatan berbanding persoalan mengenai nilai/pertumbuhan atau gandaan harga-pendapatan. Kami fikir inilah petunjuk pasaran meluas daripada juara pasaran baru-baru ini. Satu lagi tanda ialah prestasi syarikat permodalan kecil yang lebih baik berbanding syarikat bermodal besar.

Walaupun Bank Pusat Eropah mengurangkan kadar faedah (setakat awal Jun), namun tidak jelas berapa banyak lagi pemotongan yang mungkin berlaku. Sektor seperti utiliti dan harta tanah mendapat manfaat daripada jangkaan pemotongan kadar faedah pada bulan Mei, tetapi kitaran pemotongan yang lebih kecil boleh membawa makna bahawa sokongan kadar faedah ke atas sektor seperti kewangan kekal utuh.

Fund Review & Strategy / 基金表现评论与投资策略 / Tinjauan dan Strategi Dana

The Fund returned 4.56% for the month, outperforming the benchmark return of 2.24% by 2.32%. Year-to-date, the fund returned 11.87%, outperforming the benchmark return of 11.15% by 0.72%.

Positive stock selection across a number of sectors, notably consumer discretionary, contributed to the Fund's return. Selection within the luxury goods space was particularly advantageous. Holding in jewellery and watches specialist Richemont contributed to relative returns, while not owning LVMH was also advantageous as the "soft luxury" category came under pressure.

On the negative side, trucks and power trains company Iveco was the main individual detractor. Iveco's CEO is leaving to become CEO of CNH Industrial, from which Iveco was recently demerged. Hotels business Accor was another detractor. This may be due to Accor completing the first tranche of a share buyback in May.

Our Blend strategy draws the best ideas from both value and growth parts of the market. The Fund continues to maintain our diversified approach, with limited tilts to any particular investment style.

本基金在检讨月份的回酬为4.56%，超越2.24%的基准回酬2.32%。年度至今，本基金的回酬为11.87%，超越11.15%的基准回酬0.72%。

许多领域的正面股项遴选效应都对基金回酬作出贡献，特别是可选消费品。奢侈品领域的遴选特别对基金有利。珠宝与手表专家Richemont的遴选对相对回酬有所助益。不持有LVMH亦为基金作出贡献，因为“软奢侈品”领域受压。

PRULink Euro Equity Fund

All data is as of 31 May 2024 unless otherwise stated

除非另有说明，否则以下皆属截于2024年5月31日的数据

Semua data seperti pada 31 Mei 2024 melainkan jika dinyatakan



Listening. Understanding. Delivering.

就好的一面而言，货卡车与动力系统公司Iveco乃是减损基金回酬的主要个别股项。Iveco的首席执行员离开公司而成为近期与Iveco分拆的CNH Industrial的首席执行员。Accor酒店的投资乃是另一个对基金不利的因素。这可能是因为Accor在5月刚完成第一部分的股项回购。

我们的混合策略令我们得以从市场的价值与成长部分中鉴定最优质的投资。我们保持了多元化投资的策略，并减少作出特定方式的投资。

Dana menghasilkan pulangan 4.56% pada bulan ini, mengatasi pulangan penanda aras 2.24% dengan perbezaan 2.32%. Sejak awal tahun sehingga bulan tinjauan, Dana mengembalikan 11.87%, mengatasi pulangan penanda aras 11.15% dengan perbezaan 0.72%.

Pemilihan saham yang positif merentas beberapa sektor, terutama sekali pengguna bukan keperluan, menyumbang kepada pulangan Dana. Pemilihan dalam ruang barang mewah amat menguntungkan. Pegangan dalam barang kemas dan pakar jam tangan Richemont menyumbang kepada pulangan relatif, manakala tidak memiliki LVMH juga berfaedah kerana kategori "soft luxury" menerima tekanan.

Di sudut negatif, syarikat trak dan kereta api kuasa Iveco adalah penjejas individu utama. Ketua Pegawai Eksekutif Iveco akan mengosongkan tempat untuk menjadi Ketua Pegawai Eksekutif CNH Industrial, yang mana Iveco disingkirkan baru-baru ini. Perniagaan hotel Accor adalah satu lagi penjejas. Ini mungkin disebabkan oleh Accor melengkapkan tranche pertama pembelian balik saham pada Mei.

Strategi Campuran kami memperoleh idea terbaik daripada bahagian nilai dan pertumbuhan pasaran. Dana terus mengekalkan pendekatan terpelbagai dengan kecondongan kepada mana-mana gaya pelaburan tertentu secara terbatas.

Source / 资料来源 / Sumber: Fund Commentary, May 2024, Schroder Investment Management (Singapore) Ltd

Disclaimer

All data is as of last valuation date of the month.

PAMB: Investments are subject to investment risks including the possible loss of the principal amount invested. The value of the units may fall as well as rise. Past performances of the funds and that of the fund managers are not necessarily indicative of future performance. The price movements indicated are not reflective of the actual return on your investments (which are subject to your premium allocation rate and deduction charges). The actual return on your invested premiums may fluctuate based on the underlying performance of the investment-linked funds. Prudential Investment-linked products are not Shariah-compliant products. This leaflet is for illustrative purposes only. For further details on the terms and conditions, please refer to the policy document. For further details on how you can invest in these funds, please refer to the respective product brochures. In the event of any discrepancy between the information in this fact sheet and the policy document, the information in the policy document shall prevail. In case of discrepancy between the English, Bahasa Malaysia and Mandarin versions of this fact sheet, the English version shall prevail. The fund fact sheet of the Target Fund will be available at www.schroders.com/en/sg.

MSCI: The MSCI information may only be used for your internal use, may not be reproduced or disseminated in any form and may not be used as a basis for or a component of any financial instruments or products or indices. None of the MSCI information is intended to constitute investment advice or a recommendation to make (or refrain from making) any kind of investment decision and may not be relied on as such. Historical data and analysis should not be taken as an indication or guarantee of any future performance analysis, forecast or prediction. The MSCI information is provided on an "as is" basis and the user of this information assumes the entire risk of any use made of this information. MSCI, each of its affiliates and each other person involved in or related to compiling, computing or creating any MSCI information (collectively, the "MSCI Parties") expressly disclaims all warranties (including, without limitation, any warranties of originality, accuracy, completeness, timeliness, non-infringement, merchantability and fitness for a particular purpose) with respect to this information. Without limiting any of the foregoing, in no event shall any MSCI Party have any liability for any direct, indirect, special, incidental, punitive, consequential (including, without limitation, lost profits) or any other damages. (www.msci.com)

PAMB: 任何投资皆涉及投资风险，包括本金的损失。单位的价值可能会扬升也会走低。基金和基金经理过往的表现不可视为未来表现的指标。上述所示的回酬并不反映您投资的真实回酬(后者取决于您的保费分配率与费用)。您所投资的保费的真实回酬将根据有关投资联结基金的表现而定。保诚投资联结保险产品系列并非符合回教法典的产品。您保费投资的真实回酬可能会低于上述回酬。本册子只供说明之用。欲进一步了解条款与细则，请参考保单文件。如何投资于这些基金的资料则载于产品册子。如果本说明书的资料与保单文件有所出入，将以保单文件为准。若说明书的英文、马来文和中文版有差异则以英文版为准。有关目标基金的基金说明书，请游览www.schroders.com/en/sg。

MSCI: MSCI信息仅供您本身及组织内部之用，因此不能以任何形式将之复制或传播，而且也不可作为任何金融工具或产品或指数的基础或组件。MSCI信息不可作为投资的建议，或作出（或不作）任何种类的投资决定的建议，并且也不可视为投资的依据。过往的数据和分析不可作为未来表现分析、预测或预报的指标或保证。MSCI信息乃是“按原样”提供，而使用者必须对使用信息的一切后果负全责。编制、估算或创建一切MSCI信息的MSCI及其关联机构以及参与这些事项或与之有关的一切人士（统称为“MSCI各方”），特此表明不对有关信息作出任何保证（包括但不限于对某特殊目的的原创性、准确性、完整性、适时性、不侵权性、商业性及适用性的担保）。除上述内容外，MSCI各方在任何情况下均不会对直接、间接、特殊、偶然、惩罚性、后续的损失（包括但不限于利润的损失）或其他损失承担责任。（www.msci.com）

PAMB: Pelaburan adalah tertakluk kepada risiko-risiko pelaburan termasuk kemungkinan kehilangan jumlah wang pokok yang dilabur. Nilai unit mungkin naik ataupun jatuh. Prestasi masa dulu dana-dana atau pengurus-pengurus dana tidak semestinya mencerminkan prestasi masa depan. Pergerakan harga yang ditunjukkan tidak menggambarkan pulangan sebenar pelaburan anda (yang tertakluk kepada kadar peruntukan premium dan caj potongan). Pulangan sebenar ke atas premium yang anda labur mungkin berbeza, bergantung kepada prestasi dana-dana). Produk berkaitan pelaburan Prudential bukan merupakan produk yang mematuhi prinsip-prinsip Syariah. Risalah ini disediakan hanya untuk gambaran semata-mata. Sila rujuk kepada dokumen polisi untuk keterangan lanjut mengenai terma-terma dan syarat-syarat. Untuk keterangan lanjut mengenai bagaimana anda boleh melabur dalam dana-dana ini, sila rujuk kepada risalah-risalah produk yang berkenaan. Jika terdapat perbezaan di antara helaian fakta dan dokumen polisi, maklumat dalam dokumen polisi dianggap muktamad. Jika terdapat perbezaan di antara versi Bahasa Inggeris, Bahasa Malaysia dan Bahasa Cina bagi helaian fakta ini, versi Bahasa Inggeris dianggap muktamad. Lembaran Fakta Dana untuk Dana Sasaran akan tersedia di www.schroders.com/en/sg.

MSCI: Maklumat MSCI hanya boleh digunakan untuk kegunaan dalam organisasi anda, tidak boleh direproduksi atau disebarluaskan dalam sebarang bentuk dan tidak boleh digunakan sebagai asas untuk atau komponen bagi sebarang instrumen atau produk atau indeks kewangan. Tiada maklumat MSCI dimaksudkan untuk membentuk nasihat pelaburan atau cadangan untuk membuat (atau mengelakkan daripada membuat) apa-apa keputusan pelaburan dan tidak boleh disandarkan ke atasnya. Data dan analisa yang telah lalu tidak boleh diambil sebagai petunjuk atau jaminan untuk sebarang analisa prestasi masa depan, ramalan atau telahan. Maklumat MSCI disediakan berdasarkan "sebagaimana adanya" dan pengguna maklumat tersebut mengambil alih keseluruhan risiko penggunaan maklumat yang berkenaan. MSCI, setiap ahli gabungannya dan setiap individu yang terlibat dalam atau berkaitan dengan menyusun, mengira atau membuat apa-apa maklumat MSCI (secara kolektif, "Pihak MSCI") dengan jelas menafikan semua waranti (termasuk, tidak terhad, sebarang waranti keaslian, ketepatan, kesempurnaan, ketepatan masa, tidak menyalahi, kebolehdagangan dan kesesuaian bagi tujuan tertentu) berkaitan dengan maklumat ini. Tanpa mengehadkan apa-apa yang disebutkan di atas, tiada satu keadaan pun Pihak MSCI patut meranggung sebarang liabiliti sama ada kerugian, langsung, tidak langsung, sampingan, hukuman, akibat (termasuk, dan tidak terhad ke atas kehilangan keuntungan) atau apa-apa ganti rugi lain. (www.msci.com)